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	Le 30 juin 2011

	
	
	

	Coram:  Binnie, Abella and Rothstein JJ.
	
	Coram : Les juges Binnie, Abella et Rothstein

	

	
	

	BETWEEN:

Piratheepan Nadarajah

Applicant

- and -

United States of America, Minister of Justice and Attorney General of Canada

Respondents
	
	ENTRE :

Piratheepan Nadarajah

Demandeur

- et -

États-Unis d’Amérique, Ministre de la Justice  et Procureur général du Canada

Intimés

	

	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Numbers C50139 and C51418, 2010 ONCA 859, dated December 17, 2010, is granted without costs.  This appeal will be heard with Suresh Sriskandarajah v. United States of America, Minister of Justice and Attorney General of Canada (34009) and Mohammad Momin Khawaja v. Her Majesty the Queen (34103).
	
	JUGEMENT

La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de l’Ontario, numéros C50139 et C51418, 2010 ONCA 859, daté du 17 décembre 2010, est accordée sans dépens.  Cet appel sera entendu avec Suresh Sriskandarajah c. États-Unis d’Amérique, Ministre de la Justice  et Procureur général du Canada (34009) et Mohammad Momin Khawaja c. Sa Majesté la Reine (34103).
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